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Närvarande kårstyrelseledamöter/Present union board members 
Miriam Parkkinen, Natalie Svensson, Svante Andersson, My Fagergren, Dennis 
Chimaobe, Tahmina Tasnim, Tamar Kikacheishvili, Kevin Strand  

Närvarande medlemmar/Present members 

Eric Sandberg, Tori Längdahl, Filip Frändeland, Noad Wien Tulldahl, Rebecca Lund, 
Jacob Hjelm, Julia Nilsson, Axel Svensson, Elin Sellden, Isak Ebbelind, Nellie 
Zetterlund, Nils Henriksson, Victor Lindström, Jakob Laurin, Emma Mosher, Love 
Johansson, Anja Eidrup, Artur Burkalin, Linnea Rudenfors, Thilde Frisborn, Almida 
Wallenthin, Isac Bergstrom, Thiago Coutinho, Fanny Dellenbo, Felina Kilpeläinen, 
Moa Johansson, Sverre Fischer, Lilly Bohnsack , Lina Gahnström, Wafa Sharif, 
Omid Akbari, Mahdi Mirmijarabian, Theodor Walve, Sara Lundkvist, Robin Töth, 
Fanny Bergström, Alexander Urniaz, Andreas Östlund, Andre Arvidsson, Jakub 
Adamkovic, Emelie Hamerslag, Elin Genberg, Lisen Keranen, Sofia Höij Noren, 
Johannes Widergren, Elin Söderström, Shadoa Elbany, Muhammad AbuBakar, 
Aleem Ahmad, Ella Jarvisson, Andreas Lyhnakis, Casper Lija Kåberg, Janina 
Larsson, Moa Lång, Mohamed Hussein, Fabian Seluska, Elsa Juhlin, Noah Cluer, 
Edit Larsson, Stefan Sjöberg, Oscar Borgström, Eddy Pettersson, Jasmine Olsson, 
Matilda Hagman, Johanna Fransson, Fernanda Laguna, Nyasha Mukapiko, Alexander 
Lindholm 

 

§ Ärende  Åtgärd 

12  Mötets öppnande 
Opening of the meeting 
 
Mötespresidium: 
Meeting presidium: 

 Mötesordförande öppnar mötet kl. 17.10 
Meeting chairman opens the meeting at 17.10 
 
Robert Sigvardsson, 
mötesordförande/meeting chairman 
Stina Hultberg, vice mötesordförande/vice 
meeting chairman 

Elin Gunnarsson, mötessekreterare/meeting 
secretary 

13 Mötets stadgeenliga utlysande 
Properly calling of the meeting 

 Mötet utlystes 27 oktober. 
The meeting was called on October 27th. 

Mötet beslutar att mötet anses vara 
behörigt utlyst enligt stadgarna §4. 

The meeting decides that the meeting is 
considered properly called according to the statutes 
§4. 

14 Adjungeringar 
Co-options 

 2 icke-medlemmar är närvarande: Ahmed 
Koman och Emilia Nebesna 
2 non-members are present: Ahmed Koman och 
Emilia Nebesna 
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Mötet beslutar 
att Ahmed Koman och Emilia Nebesna 
adjungeras med närvaro-, yttrande- och 
förslagsrätt vid §12-27. 
The meeting decides 
that Ahmed Koman och Emilia Nebesna are co-
opted with presence, statement and proposal rights 
between §12-27. 

15 Val av justeringsperson 
och rösträknare 
Election of adjusters and vote counters 

 Mötet beslutar 
att utse Sverre Fischer och Mohamed 
Hussein till justeringspersoner och 
rösträknare för innevarande möte. 
The meeting decides 
to appoint Sverre Fischer och Mohamed Hussein 
to adjusters and vote counters for the meeting. 

16 Justering av röstlängd 
Electoral register 

 Röstlängden justeras till 64 personer 
till 66 personer vid §19 
till 67 personer vid §20 

     till 66 personer vid §21 
     till 59 personer från §22-24 
     till 57 personer från §25 

17 Fastställande av dagordning 
Approval of the agenda 

 Mötet beslutar 
att dagordningen fastställs. 
The meeting decides 
to approve the agenda. 

18 Organisationsrapporter 
Organization reports 

 Bilaga föreligger. 
Appendix attached 

Miriam Parkkinen, ordförande: 
Planeringsdialoger med fakulteterna, SFS 
medlemsmöte i Örebro, möte med Hitract, 
medlemskaffe, kampanjarbete. Mia 
informerar också om följande: Efter 
avskaffandet av kårobligatoriet har 
studentkårerna i Sverige fått statligt stöd, 
men beloppet är nu hotat av ytterligare 
nedskärningar i regeringens 
budgetproposition. Detta riskerar att 
drastiskt försämra kårernas möjligheter att 
bedriva utbildningsbevakning, stödja 
studenter och främja en god studiesocial 
miljö. Att försvaga studenternas röst i 
akademin hotar demokratin och riskerar att 
marginalisera den största gruppen av 
akademiska medborgare – studenterna 
själva. 
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Natalie Svensson, utbildningsbevakare Kalmar: 
Välkomstmässa, sittning för introansvariga i 
Kalmar, Halloween-aktiviteter, workshop 
för utbildningsföreningarna. Internt arbete 
med arbetsgruppen UTBK, styrelsemöten, 
ledarskapsworkshop mm. Möten med 
universitetet, universitetsstyrelsen mm. 

Svante Andersson, studiesocialt ansvarig Växjö: 
Mötesordförande på olika möten, 
ordförandetorg, föreningsevent för 
föreningarna i Växjö och Kalmar på 
Slottsstallarna, trygghetsvandring på 
campus. Linnékåven, medlemskaffe, CSN-
frukost. Planerar för Musikhjälpen och 
Valborg. 

My Fagergren, studiesocialt ansvarig Kalmar: 
Välkomstmässa, Halloween-vecka, CSN-
frukostar. Samarbete med Kalmar slott, 
Kalmarsundsrevyn, Kalmar FF med flera. 
Ordförandetorg, sexmästarmöten, varit 
mötesordförande på föreningsmöten. 
Interna arbetsgrupper. Jobbat med 
kommunen, LNU Innovation. 

Deltidsledamöter i Kalmar: Välkomstmässa, 
medlemskaffe, Skräckloppet, Murder 
mystery night, sommarjobbsmässa. 
EUniWell-kommittén i Kalmar har startat 
sitt arbete och haft aktiviteter, interna 
arbetsgrupper. 

Deltidsledamöter i Växjö: Medlemskaffe, 
Linnékåven, EUniWell-aktiviteter och 
styrelsearbete. 

Tjänstepersoner: Har varit involverade i flera 
större projekt sedan förra medlemsmötet. 
Har arbetat med kampanjer för 
folkbokföringsinsatser, rekrytering till 
buddyprogrammet och medlemskap i 
Linnékåren, samt genomfört olika event 
som Linnékåven och pub-crawl i Växjö. 
Dessutom har de stöttat styrelsen i 
utvecklingen av EUniWell-utskottet, 
verksamhetsplanering och långsiktiga mål. 
Planering av kårvalet, trygghetsvandring på 
Växjö campus och samverkansmöten med 
kommuner och universitetet har också varit 
viktiga fokusområden. 
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Miriam Parkkinen, President: Planning 
dialogues with the faculties, SFS membership 
meeting in Örebro, meeting with Hitract, members 
coffee, campaign work. Mia also informs about the 
following: Since the abolition of mandatory student 
union membership, student unions in Sweden have 
received state funding, but this amount is now under 
threat due to further cuts proposed in the 
government’s budget. These reductions risk severely 
impairing the unions’ ability to oversee education 
quality, support students, and foster a positive social 
environment. Weakening the voice of students in 
academia threatens democracy and risks 
marginalizing the largest group of academic citizens 
– the students themselves. 

Natalie Svensson, Head of educational 
matters, Kalmar: Welcome fair, dinner event for 
introduction coordinators in Kalmar, Halloween 
activities, workshop for education associations. 
Internal work with the working group UTBK, 
board meetings, leadership workshop. Meetings with 
the university, university board, etc. 

Svante Andersson, Head of social matters, 
Växjö: Chairing various meetings, presidents 
meetings, association event for organizations in 
Växjö and Kalmar at Slottsstallarna, safety walk 
on campus. Linnékåven, members coffee, CSN 
breakfast. Planning for Musikhjälpen and 
Walpurgis. 

My Fagergren, Head of social matters, 
Kalmar: Welcome fair, Halloween Week, CSN 
breakfasts. Collaboration with Kalmar Castle, 
Kalmarsundsrevyn, Kalmar FF, among others. 
Presidents meeting, event coordinator meetings, 
chaired association meetings. Internal working 
groups. Worked with the municipality and LNU 
Innovation. 

Part-time Board Members in Kalmar: 
Welcome fair, members coffee, Horror Run, Murder 
Mystery Night, summer job fair. The EUniWell 
committee in Kalmar has started its work and held 
activities, along with participation in internal 
working groups. 

Part-time Board Members in Växjö: Members 
coffee, Linnékåven, EUniWell board work and 
activities. 

https://sign.visma.net/sv/document-check/f53e4e21-12b8-478b-a0f4-668885ae5ad1

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



 

 

  
 
s.5(11) 
2024-12-03 

 

  

Staff: Have been involved in several major projects 
since the last member meeting. They have worked on 
campaigns for population registration initiatives, 
recruitment for the buddy program and membership 
in Linnékåren, as well as organized various events 
such as Linnékåven and a pub crawl in Växjö. 
Additionally, they have supported the board in the 
development of the EUniWell committee, 
operational planning, and long-term goals. Planning 
for the student union election, safety walks on 
Växjö campus, and collaboration meetings with 
municipalities and the university have also been key 
focus areas. 

Mötet beslutar 
att lägga informationen till handlingarna 
The meeting decides 
to put the information to the documents. 

19 Sammansättning av Linnékårens 
styrelse 2025/2026 
Composition of Linnaeus Union board 
2025/2026 

 
 
Missiv föreligger. 
Covering letter attached 
Föredragande: Miriam Parkkinen 
Rapporteur: Miriam Parkkinen 
 
Styrelsen föreslår följande:  
Kårstyrelsens storlek för verksamhetsåret 
2025/2026:  
En (1) ordförande med placeringsort 
Kalmar och Växjö 
Två (2) studiesocialt ansvariga. En (1) med 
placeringsort Kalmar och en (1) med 
placeringsort Växjö.  
Två (2) Utbildningsbevakare. En (1) med 
placeringsort Kalmar och en (1) med 
placeringsort Växjö.  
Sex (6) deltidsledamöter. Tre (3) ledamöter 
med utgångspunkt från Kalmar och tre (3) 
ledamöter med utgångspunkt från Växjö. 
 
Fråga från medlem om varför styrelsen ska 
bestå av lika många ledamöter som tidigare 
om det statliga kårbidraget riskerar att 
sänkas. 
 
Mia svarar att det inte är beslutat än om 
bidraget kommer att sänkas eller inte. 
 
The board proposes the following structure for the 
student union board for the operational year 
2025/2026: 
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- One (1) Chairperson, based in both Kalmar and 
Växjö.   
- Two (2) Heads of social matters: one (1) based in 
Kalmar and one (1) in Växjö.   
- Two (2) Heads of educational matters: one (1) 
based in Kalmar and one (1) in Växjö.   
- Six (6) part-time board members: three (3) based 
in Kalmar and three (3) in Växjö.   
 
A member asks why the board would consist of the 
same number of members as before if the state 
funding for student unions risks being reduced.   
 
Mia responds that it has not yet been decided 
whether the funding will be reduced. 
 
Mötet beslutar 
att fastställa styrelsens förslag till 
styrelsesammansättning för 2025/26. 
The meeting decides 
to approve the board's proposal for the composition 
of the board for 2025/2026. 

20 Beslut: Föregående kårstyrelses 
verksamhetsberättelse 
Decision: Previous board’s organisation 
story 

 Missiv och bilaga föreligger. 
Covering letter and appendix attached. 
Föredragande: Styrelsen 
Rapporteur: Union board 
 
Mia föredrar föregående styrelses 
verksamhetsberättelse. 
 
Fråga om kostnaden för personal som är en 
stor utgift för organisationen. Mia svarar att 
exempelvis studentombuden är viktiga för 
att kunna utför Linnékårens uppdrag. 
 
Uppmaning om att göra en plan för hur 
man ska göra besparingar på exempelvis 
personal om det blir så att kårens bidrag 
sänks. Mia svarar att detta ska göras. 
 
Fråga om det finns en plan för att öka 
medlemsantalet, då man inte nådde 
budgetmålet för 23/24. Mia svarar att 
innevarande år ser mycket bättre ut än 
föregående. 
 
Vice mötesordförande Stina Hultberg 
tillägger att kåren har minskat 
personalstyrkan genom åren, för att anpassa 
sig efter rådande förutsättningar. 
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Mia presents the previous board's organisation 
story.   
 
A question is raised about staff costs, which 
represent a significant expense for the organization. 
Mia responds that, for example, the student 
representatives are crucial for fulfilling Linnaeus 
union’s mission.   
 
A suggestion is made to create a plan for reducing 
costs, such as staff expenses, in case the student 
union funding is reduced. Mia assures that such a 
plan will be developed.   
 
A question is asked about plans to increase 
membership numbers, as the budget target for 
2023/2024 was not met. Mia replies that the 
current year is looking much better compared to the 
previous one.   
 
Vice Chair Stina Hultberg adds that the union has 
reduced its staff over the years to adapt to changing 
conditions.   

Mötet beslutar 
att godkänna verksamhetsberättelsen för 
2023/2024. 
The meeting decides 
to approve the organisation story for 2023/2024. 

21 Information: 
Verksamhetsrevisorernas 
berättelse 
Information: Auditor’s report 

 Missiv och bilaga föreligger. 
Covering letter and appendix attached. 
Föredragande: Verksamhetsrevisorer 
Rapporteur: Auditors 
 
Eric Ask Josefsson föredrar 
verksamhetsrevisorernas berättelse. 
Revisorerna menar att styrelsen har haft 
medlemmarna i fokus och jobbat 
framgångsrikt med utbildningsbevakning. 
 
Revisorerna skickar med att presidialerna 
ska se seriöst på sitt uppdrag som 
arbetsgivare och att de ska ta beslut med 
god framförhållning och involvera samtliga 
styrelsemedlemmar. Övriga medskick gäller 
att motprestationer vid äskningar ska 
diskuteras noggrant i styrelsen. 
 
Revisorerna rekommenderar att styrelsen 
för 23/24 ska beviljas ansvarsfrihet. 
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Eric Ask Josefsson presents the auditors' report. 
The auditors state that the board has focused on its 
members and worked successfully with educational 
monitoring. 
 
The auditors advise that the presidents should take 
their role as employers seriously, make decisions with 
good foresight, and involve all board members. They 
also suggest that counter-performance for requests 
should be carefully discussed within the board. 
 
The auditors recommend that the board for 
2023/2024 be granted freedom of liability. 

Mötet beslutar 
att lägga informationen till handlingarna 
The meeting decides 
to put the information to the documents. 

22 Information: 
Räkenskapsrevisorernas 
berättelse 
Information: Accountant’s report 

 Missiv och bilaga föreligger. 
Covering letter and appendix attached. 
Föredragande: Räkenskapsrevisor 
Rapporteur: Accountant 
 
Räkenskapsrevisorerna har lämnat en 
skriftlig rapport där de tillstyrker 
ansvarsfrihet för föregående års styrelse. 
 
The accountants have submitted a written report in 
which they approve freedom of liability for the 
previous year's board. 

Mötet beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 
The meeting decides 
to put the information to the documents. 

23 Beslut: Ansvarsfrihet till 
föregående styrelse 
Decision: Freedom of liability for the 
previous board 

 Missiv föreligger. 
Covering letter attached. 
Föredragande: Styrelsen 
Rapporteur: Union board 

Mötet beslutar 
att bevilja föregående års styrelse 
ansvarsfrihet. 
The meeting decides 
to give the board of the previous year freedom of 
liability. 

24 Beslut: Alumnimedlemskap 
Beslut: Alumni-membership 

 Missiv och bilaga föreligger. 
Covering letter and appendix attached. 
Föredragande: Styrelsen 
Rapporteur: Union board 
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Styrelsen föreslår ett nytt medlemskap för 
alumnimedlemmar. Förslaget bygger på den 
motion som skickades in till föregående 
medlemsmöte, med några förändringar. 
Alumnmedlemmar har rätt till alla förmåner 
som ordinarie medlemmar har, bortsett 
från:  
• Rösträtt i Linnékårens demokratiska 
processer, rätten att framlägga motioner och 
inneha yttranderätt i någon av Linnékårens 
demokratiska processer.  
• tillgång till studentpubarna som har ett 
samarbete med Linnékåren.  
• Att vara valbar till förtroendepost inom 
Linnékåren. 
 
De fullständiga villkoren för 
alumnimedlemskapet finns bilagd till 
möteshandlingarna. 
 
Eftersom det nya medlemskapet innebär en 
stadgeändring behöver den godkännas av 
två efter varandra följande medlemsmöten, 
samt universitetsstyrelsen. Detta är 
medlemsmöte ett av två. 
 
Fråga om varför medlemskapet ska heta 
alumnimedlemskap i stället för 
stödmedlemskap. Mia svarar att det kan heta 
stödmedlemskap, men att man just nu har 
valt att kalla det för alumnimedlemskap. 
 
Fråga om varför hedersmedlemskap togs 
bort för några år sedan, svar från styrelsen 
att det troligen var för att det var problem 
med att administrera det. 
 
The board proposes a new membership category for 
alumni members. The proposal is based on a motion 
submitted to the previous members meeting, with 
some changes. Alumni members will have the right 
to all the benefits of regular members, except for:   
- Voting rights in Linnaeus Union's democratic 
processes, the right to propose motions, and the right 
to speak in any of Linnaeus Union's democratic 
processes.   
- Access to student pubs that collaborate with 
Linnaeus Union.   
- Eligibility for elected positions within Linnaeus 
Union.  
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The full conditions for alumni membership are 
attached to the meeting documents.   
 
Since this new membership involves a change to the 
union's statutes, it must be approved by two 
consecutive members meetings and the university 
board. This is the first of two members meetings.   
 
A question is raised about why the membership is 
called alumni membership instead of support 
membership. Mia responds that it could be called 
support membership, but for now, it has been chosen 
to call it alumni membership.   
 
A question is asked about why honorary 
membership was removed a few years ago. The 
board responds that it was likely due to 
administrative difficulties.   

Mötet beslutar 
att godkänna styrelsens förslag till ett nytt 
medlemskap. 
att det nya medlemskapet ska kallas 
stödmedlemskap. 
The meeting decides 
to approve the board's proposal for a new 
membership category. 
to rename the new membership to support 
membership. 

25 Beslut: Fyllnadsval av deltidare 
Kalmar 
Decision: By-election of part-timer 
Kalmar 

 Föredragande: Valberedningen 
Rapporteur: Election Committee 
 
Valberedningen nominerar Fernanda 
Laguna till den lediga posten som ledamot i 
styrelsen. 
 
Mötet beslutar om öppen omröstning. 
 
The election committee nominates Fernanda Laguna 
for the vacant position as a board member. 
 
The meeting decides on a public vote. 
 
Mötet beslutar 
att välja Fernanda Laguna som ledamot i 
Linnékårens styrelse. 
The meeting decides 
to elect Fernanda Laguna as a board member of 
Linnaeus Union. 
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26 Övriga frågor 
Additional matters 

 Inga övriga frågor. 
No additional matters. 

27 Mötets stängande 
Closure of the meeting 

 Mötesordförande stänger mötet kl. 19:25 
The meeting chairman closes the meeting at 19:25 
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